
Kandidatura 

Sem Lan Cvek iz 4.č – razreda in letos ponovno kandidiram za predsednika dijaške 

skupnosti. GCC je šola, ki odpira veliko vrat in posluša svoje dijake. Prav je, da tako tudi 

ostane. Kot predsednik se bom potrudil, da bo šola še naprej organizirala raznolike 

obšolske dejavnosti in tematske tedne, ki popestrijo šolsko leto. Poskrbel bom, da bo 

komunikacija med dijaki in učiteljskim zborom potekala čim bolj nemoteno in zavzemal 

se bom za interese vseh dijakov. Mi, dijaki, moramo poskrbeti za delovanje šole v našo 

dobrobit in volitve predsednika dijaške skupnosti so prvi korak do izpolnjevanja tega cilja.  

 

Videopredstavitev: 

https://video.arnes.si/watch/msmwhpb9scjg  

https://video.arnes.si/watch/msmwhpb9scjg

